



أبوظبي الوطنية للاستثمار والتطوير  
Abu Dhabi National Investment and Development  
SINCE 1974 منذ

Date: 21 September 2026

M/s. Disclosures and Compliance Section  
Market Operations Surveillance Department  
Abu Dhabi Securities Exchange  
P.O. Box 54500  
Abu Dhabi, UAE  
Greetings,

**Subject: Disclosure Regarding the Change of the Company's Name and Trading Symbol Following the Approval of the General Assembly and the Relevant Regulatory Authorities**

Abu Dhabi National Co For Building Materials. PJSC – BILDCO (the Company), listed on the Abu Dhabi Securities Exchange under the trading symbol (BILDCO), wishes to inform its shareholders and the market that, pursuant to the approval of the General Assembly meeting held on 31 August 2026 and after obtaining the required approvals from the relevant regulatory authorities, the procedures for amending the Company's name have been completed.

Accordingly, the Company's name has officially been changed to:

Abu Dhabi National Investment and Development (ADID) P.J.S.C, reflecting the Company's new strategic direction and its role in the investment and development sectors.

The Company's trading symbol on the Abu Dhabi Securities Exchange has also been changed from (BILDCO) to (ADID), effective Monday, 21 September 2026.

This transformation represents a key milestone in the Company's strategic journey and reaffirms its commitment to developing its business and expanding the scope of its activities in line with its future direction and the United Arab Emirates' vision of building a diversified and sustainable economy.

The Company further confirms its commitment to keeping its shareholders and the market informed of any material developments in accordance with the applicable laws and regulations.

Thank you and Regards.

موشي ليو - أمين السر

Muchi Lyu- Secretary of the Board

*Muchi Lyu*



Copy to:  
Capital Market Authority (CMA)  
Abu Dhabi, UAE

التاريخ: 21 سبتمبر 2026

المحترمين

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال  
إدارة العمليات والرقابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
ص.ب. 54500  
أبوظبي الإمارات العربية المتحدة  
تحية طيبة وبعد،،

**الموضوع: إفصاح بشأن تغيير اسم الشركة ورمز التداول بعد موافقة الجمعية العمومية والجهات التنظيمية المختصة**

تود شركة أبوظبي الوطنية لمواد البناء – بلدكو ش.م.ع. (الشركة)، المدرجة في سوق أبوظبي للأوراق المالية تحت رمز التداول (BILDCO)، أن تحيط السادة المساهمين والسوق علماً بأنه، وبناءً على موافقة الجمعية العمومية المنعقدة بتاريخ: 31 أغسطس 2026، وبعد الحصول على الموافقات اللازمة من الجهات التنظيمية المختصة، فقد تم استكمال إجراءات تعديل اسم الشركة ورمز التداول

وبناء عليه، تم تغيير اسم الشركة رسمياً ليصبح:

أبوظبي الوطنية للاستثمار والتطوير (ADID) ش.م.ع. ، وذلك بما يعكس التوجه الاستراتيجي الجديد للشركة ودورها في مجالات الاستثمار والتطوير.

كما تم تعديل رمز تداول الشركة في سوق أبوظبي للأوراق المالية من (BILDCO) إلى (ADID) وذلك اعتباراً من يوم الاثنين الموافق 21 سبتمبر 2026.

ويُعد هذا التحول محطة رئيسية في مسيرة الشركة الاستراتيجية، ويؤكد التزامها بتطوير أعمالها وتوسيع نطاق أنشطتها، بما يتماشى مع توجهاتها المستقبلية ورؤية دولة الإمارات العربية المتحدة نحو بناء اقتصاد متنوع ومستدام.

وتؤكد الشركة التزامها بإطلاع السادة المساهمين والسوق على أي مستجدات جوهرية ذات صلة، وفقاً للأنظمة واللوائح المعمول بها.

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام.

نسخة إلى

هيئة سوق المال

أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة